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9 stycznia 2019

O sytuacji kadrowo – finansowej UMWŚ

Na  specjalnej  konferencji  prasowej  Zarząd  Województwa  Świętokrzyskiego
przestawił  dziś  sytuację  organizacyjną,  kadrową  i  finansową  Urzędu
Marszałkowskiego Województwa Świętokrzyskiego po wyborach samorządowych i
konstytuowaniu się nowego Zarządu Województwa, a także przed zbliżającymi się
zmianami struktury organizacyjnej urzędu.

– Nowy Zarząd ma tytuł do tego, by zorganizować pracę samorządu w sposób merytorycznie
uzasadniony,  stosowny  i  prawnie  dopuszczalny.  Prawdopodobnie  w  najbliższy  piątek
przyjmiemy  nowy  regulamin  organizacyjny  i  związany  z  nim  podział  zadań  pomiędzy
poszczególnych członków Zarządu.  Nie  dokonujemy działań  kadrowych pośpiesznie,  ale
pracujemy  nad  zmianami.  Naszym  celem  nie  jest  pozbawianie  ludzi  pracy,  ale  mamy
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świadomość, że realizacja budżetu wymaga oszczędności – mówił marszałek województwa
świętokrzyskiego, Andrzej Bętkowski, rozpoczynając konferencję.

Sytuację kadrowo – finansową Urzędu Marszałkowskiego Województwa Świętokrzyskiego po
przejęciu urzędu przez nowy Zarząd, przedstawiła wicemarszałek Renata Janik.

–  Na  dzień  22  listopada  w  Urzędzie  Marszałkowskim  Województwa  Świętokrzyskiego
pracowało  857  osób,  w  tym  19  przebywało  na  urlopach  bezpłatnych.  Liczba  osób
zatrudnionych tylko w 2018 roku wyniosła 67. W ubiegłym roku awansowanych zostało 88
osób, w tym w okresie października i listopada aż 73. Podwyżek przyznano 221, w tym aż
113 w ciągu dwóch miesięcy  –  października i  listopada.  Łącznie,  skutki  finansowe dla
Urzędu wszystkich tych ruchów wyniosą w 2019 roku aż 1 milion 320 tysięcy złotych! Rodzi
to trudności  budżetowe dla samorządu, o czym już poinformowała nas pani Skarbnik –
mówiła Renata Janik, wicemarszałek województwa świętokrzyskiego.

W  nowym  regulaminie  organizacyjnym  Urzędu  ma  zostać  zmniejszona  liczba
departamentów.  –  Założenie  jest  takie,  by  zmniejszyć  liczbę  departamentów  i
równorzędnych komórek z obecnych 23 do 14. Chciałbym, by poszczególne obszary, którymi
będą  zawiadywać  członkowie  Zarządu,  były  dopasowane  do  ich  kompetencji  i
doświadczenia.  Podejmując decyzje kadrowe będziemy patrzeć na pracę poszczególnych
ludzi, jednocześnie szanując ich i dbając o to, by Urząd Marszałkowski był miejscem, w
którym pracuje się dobrze – dodał marszałek Andrzej Bętkowski.

Do  doniesień  medialnych  dotyczących  niedawnego  raportu  Najwyższej  Izby  Kontroli  z
kontroli w Regionalnej Organizacji Turystycznej Województwa Świętokrzyskiego odniósł się
na koniec konferencji członek Zarządu Województwa, Mariusz Gosek, który zapowiedział
dokładne przyjrzenie się wynikom kontroli.
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